

Title (en)

PERFUME DISPENSER.

Title (de)

PARFÜMSPENDER.

Title (fr)

DISTRIBUTEUR DE PARFUM.

Publication

EP 0588861 A1 19940330 (DE)

Application

EP 92911697 A 19920612

Priority

- DE 9107249 U 19910612
- EP 9201322 W 19920612

Abstract (en)

[origin: WO9222228A1] In the perfume dispenser described, the container (1) for the scent is long-sided in shape. Fitted at one end of the container is a dispensing device (6). A preferably cylindrical cap (2) covers at least that part of the dispensing device (6) which projects out from the container. Joined to the cap (2), or to the end of the dispenser (1) with the dispensing device, is a clip (4) which acts not only to hold the dispenser in place but also as an outwards-facing publicity space.

Abstract (fr)

Dans un distributeur de parfum, le récipient (1) de matière odoriférante a une forme allongée. Sur un de ses côtés est situé un applicateur (6). Un capuchon de fermeture (2) de préférence cylindrique recouvre au moins la partie de l'applicateur (6) qui fait saillie sur le récipient de matière odoriférante. Une agrafe (4) qui sert de surface publicitaire extérieure, ainsi qu'à assujettir le distributeur de parfum, est reliée au capuchon de fermeture (2) ou à l'extrémité du récipient (1) de matière odoriférante qui porte l'applicateur (6).

IPC 1-7

A45D 34/02

IPC 8 full level

A45D 34/02 (2006.01); **B05B 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A45D 34/02 (2013.01 - EP US); **B05B 11/0027** (2013.01 - EP US); **B05B 11/0035** (2013.01 - EP US); **B05B 11/0037** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 9222228A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

DE 9107249 U1 19921015; DE 59204271 D1 19951214; EP 0588861 A1 19940330; EP 0588861 B1 19951108; EP 0588861 B2 20010620;
HK 199596 A 19961108; US 5492248 A 19960220; WO 9222228 A1 19921223

DOCDB simple family (application)

DE 9107249 U 19910612; DE 59204271 T 19920612; EP 9201322 W 19920612; EP 92911697 A 19920612; HK 199596 A 19961031;
US 15720994 A 19940722